

Finansial Gereja

Minggu 18 Gréja mbuwang dhuwit ing: 1. Pandhita 2. Misionaris lan 3. Widhi mung yen perlu (tegese randha sing ana ing Kamentrian) Yen wong ing Pasamuwan sampeyan Discipled dheweke bakal ndhukung pelayanane. A Gréja sing ora mbayar tagihane yaiku Wirang isin karo asmane Yesus lan kudu njaluk ngapura marang sing utang, langsung ndandani masalah kasebut, lan nimbang pangowahan kepemimpinan (1 Timotius. 3 Pemimpin kudu duwe reputasi sing apik ing komunitas) lan "bisa dibuktekake." Sinau 2 Raja 4: 7 Wulang Bebasan 3: 9-10, 27-29, 1 Korinta 9: 1-27, 1 Timotius 5 ("Pakurmatan" = Dhukungan) Pastur yaiku didukung finansial kanggo "Umpan wedhus" (Yokanan 21), yaiku supaya priksa saben wong Kristen tekan kadewasan, Kolose 1:28 (hafal ayat iki).

Sadulur Sinning

Minggu 19 Dosa iku tanggung jawab nyata kanggo pamimpin Gereja. Yen dheweke ora menahi hasil kanthi dosa, mula para pamimpin mau dhewe punika dosa. SULUS PAKSA LANGKAH sing bakal dijupuk para pimpinan. Kabar ing 1 Korinta 5, ing ngendi sampeyan bakal ngrusak Pasamuwan yen sampeyan nglirwakake iki. Matius 18, 1 Korinta 4: 14-5: 13, 1 Timotius 5: 19 25, Philemon (mulihake a sedulur)

Irah-irahan Prajanjian Anyar sing kudu dingerteni

Efesus 4: 11-17 (Waca bab)

Rasul - Pria sing Yesus piyambak pitunjuk lan menahi judhul iki lan kekuwatan Ajaib ing Matius 10: 1-10. Iki mujijat minangka tandha "dadi Rasul" ujar 2 Korinta 12:12.

Para nabi - Para nabi Lawas lan bisa uga ana ing Kisah Para Rasul. Elinga yen ing

Efesus 2:20 kanthi harfiah maos: "Rasul sing uga nabi. " Yesus lan para Rasul uga para nabi, minangka dhasar sing ana ing kono dibangun. "Injil lan Pastor-Guru dakwartakake ING ING SAIKI!

Injil- Pria sing ngumumake Injil Yesus Kristus.

Pandhita sing dadi Guru (iki ungkapan Yunani secara literal) - PANDHITA yaiku tembung kanggo panggon sing mangan wedhus. Dheweke feed kanthi mulang. Sawetara tembung bakal njlèntrèhaké kantor:

a. 1 Timotius 3: 1-2 "pejabat kantor a uskup" utawa tegese" Episcopos "tegese pengawas utawa Foreman ing situs kerja. Suwala

b. Titus 1: 5-9 Uskup INSAWIT pinituwa ("Presbuteros" secara harfiah wong tuwa) Sing dudu Anyar!

c. Kisah Para Rasul 20:17 Para pinituwa minangka Pengawas (ing v. 28) lan yaiku Pandhita(utawa Panggon). Ora ana Pemimpin liyane Gréja lokal. Dheweke mung gampang:

1. PEKAL (Wong tuwa utawa Presbyter)
2. PENGAWAS (Ones sing njaga mripat utawa "Yunani" Episcopos ")
3. PANDHITA utawa KEDAI (Siji sing menahi feed lan nglindhungi Domba). Cathetan manawa dheweke kalebu klompok Men lan ora tau "wong" wae. Wong antarane wong sing nampa pelatihan khusus yaiku mung "Pastor sing uga guru." Dheweke menteri karo Pimpinan liyane.

Murid - Siswa

©2016 Dennis Dickinson

whitstonemissions.com

INJIL KEPRIGELAN MURID TINDAKAN PROGRAM

BAGEAN III

LATIHAN JAMINAN PEMIMPIN

2 Timotius 3: 16-17, ngandharake Manawa Kitab Suci, sing dadi Nafas Gusti Allah nglengkapi wong kanggo saben pakaryan sing apik bakal nate nindakake Gusti. Ing Yokanan 8 Yesus ujar yen Dheweke bakal mbebasake wong saka perbudakan gawe dosa liwat Sabdane (piwulang).

Pasinaon iki bakal ngetutake Alkitab pola kanggo nglatih sampeyan Kepemimpinan. Elinga yen karo karakter sampeyan Gusti iku kabeh! Watak ala tinimbang mursid cetha ing Yakobus 3-4 Wong wicaksana dikenal "dening tumindak sing apik."

Pambuka

1. Pemimpin Gréja mesthi dipilih amarga karakter sing apik lan setya marang Gustine. 1 Timotius 3, Titus 1. Dheweke mesthi dipilih dening Pemimpin liyane (ora dhewe!).

2. Pemimpin Gereja kudu dadi pimpinan! Nglakoni apa apa tegese wong ora anjog lan kudu mundur posisi sing dipenggo supaya wong liya ndherek. Isih, nalika sinau, para Murid banjur TANPA GUSENG, mung ngrungokake pisanan, banjur porsu, banjur metu, lan pungkasane nuntun wong liya.

3. Pimpinan Gréja kudu ngerti Dhasar Kitab Suci dhisik. Yesus ora mulang murid-murid Dhasar saka Kitab Suci! Dheweke wis duwe Sadurunge disebut dadi Murid. Panaliten iki nompo sampeyan menowo, padha karo, karo Kitab Suci. Pamimpin Gereja kudu duwe waca kabeh Alkitab liwat minangka a wiwitan. Sawise iki, penguasaan saka nderek Buku bakal nglatih Gréja Pimpin kanthi maca bagean liwat HARIAN paling ora 2 minggu. Iki rampung INGKE ING NGANGGALAK Pandhuan Pasinaon iki bakal nyakup Buku kasebut Kitab Suci kang nggambarake Pilihan

Pamimpin Gereja. Ora ana wong Milih utawa Ordains Piyambak, lan Para Rasul uga ora uwal saka dibuwang, ujar Galatia 1 - Elingi Yudas!).

PEMIMPIN GOLEK DIKIMPI DENGAN INGGAL!

Pemimpin Latihan kudu karo Pemimpin sing wis ana ing Kamentrian posisi. Nonton lan mbantu wiwitan kaya Para sakabate. Dheweke kudu mlebu Rapat Dewan Gereja lan Sesambungan; sanadyan tanpa panguwasa. Kanggo rong wulan jenenge kudu dikirim, utawa diwartakake kanggo Gréja, yen lagi dianggep minangka a Pimpinan Gereja. Iki ngidini wong nyebutake keprihatinan dheweke watakipun. Ing pungkasane rong wulan wektu lagi mung dikonfirmasi. Ora ana wong dadi Pamimpin Gereja ing Kitab Suci kanthi milih. "Ayo padha kabukten dhisik" 1 Timotius 3.

Bagean 3 Kursus Pelatihan Kepemimpinan

Waca saben bagean saben dina paling ora minggu. Fokus ing Pemimpin, Janjian Kepemimpinan, Praktek Pasamuwan lan Sing Apa Dheweke lan DID-Ora apa-apa.

Injil Yokanan Injil kanggo Wong Kristen. Wangsulane Sapa, Apa, Kapan, Ngendi, Napa lan Kepiye kabeh, lan mesthine dikuwasani dening saben wong sing percaya. Diterangake apa sing ditindakake dening Kitab Suci, Apa Yesus Apa, apa Roh lan apa sing pracaya bakal ditindakake. Pandhuan babagan sing wajib duwe apa!

Minggu 1 Yokanan 1-6
Minggu 2 Yokanan 7-12
Minggu 3 Yokanan 13-21

Tumindak Wiwitane Kristian lan pangowahan saka Yerusalem Yerusalem menyang pungkasaning bumi, utawa Gréja Bangsa.

Minggu 4 Tumindak 1-6
Minggu 5 Tumindak 7-11
Minggu 6 Tumindak 12-16
Minggu 7 Tumindak 17-22
Minggu 8 Tumindak 23-28

1 Timotius Nerangake Struktur a Gréja Lokal. Netepake saben tembung ing bab 3. Wigati "perlu" ing 3:15

Minggu 9 1 Timotius

2 Timotius Nerangake Murid-murid ana ing a Gréja Lokal. Who? Kepiye?

Minggu 10 2 Timotius

Titus nandur Gréja Lokal. Kepiye?

Minggu 11 Titus

1, 2 Korinta Nganggo Lokal sing Broken Pasamuwan = ING JAWA KRISTUS!

Minggu 12 1 Korinta 1-9
Minggu 13 1 Korinta 10-16
Minggu 14 2 Korinta 1-13

Galatia Mulihake Injil menyang a Gréja Lokal.

Minggu 15 Galatia

Cara Nambani Kristen Anyar

Minggu 16 1, 2 Tesalonika
Philemon (Nyerang)

Urutan ing Gereja Lokal

Minggu 17 Yakobus